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D-SEKTIONEN INOM TLTH
STUDIERÅDET

Protokoll SRD
2022–11–30

Studierådsmötesprotokoll 2022–11–30

Närvaro: Ludvig Delvret Studierådsordförande
Mikolaj Sinicka Studierådsordförande electus
Signe Johansson Studierådssekreterare
Jakob Sinclair Herr Talman
Filip Wilke Årskursrep C2
Rafael Holgersson Funktionär

§1 OFMÖ Studierådsordförande electus Mikolaj Sinicka förklarade mötet
öppnat kl 12:22

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordningen med ändringar.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från 2022-11-23. Filip Wilke är clueless.

§6 Entledigande av
funktionärer

Inga.

§7 Valärenden och
nomineringar

Inga.

§8 Information från
Externa
Representanter

Programledningen hade möte igår. Kurser ska flyttas runt. I vissa
läsperioder kommer några specialiseringar (NS och KS) endast
kunna ge en kurs.

Den 12 december kommer uppdaterade kursplaner ut.

§9 Avslutade kurser Objektorienterad modellering och design, EDAF60: Ännu inget
tentaresultat.

§10 Pågående kurser Effektiv C, EDAG01: banger, föreläsaren är väldigt effektiv med
föreläsningstiden.

Digitalteknik, EITF65: Föreläsaren dök aldrig upp på föreläsning
5. Enligt Canvas skulle det vara 4 till 5 föreläsningar, men den
femte blev aldrig av. Det skulle ha funnits tydligare information
så att folk inte dök upp i onödan.

Datorkommunikation, EITF45: Föreläsaren lägger väldigt myc-
ket tid på att besvara frågor under föreläsningarna, uppskatt-
ningsvis 40 procent av tiden. Han borde besvara frågorna mer
effektivt eller ta det på rasten om frågan inte är relevant.

Affärsdriven programvaruutveckling, ETSF25: Inte så najs.
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Matematisk statistik, FMSF20: Ludvig går inte på föreläsningar-
na.

§ Förslag på veckans
Haiku

Detta är ett förslag på att introducera Veckans Haiku som en stå-
ende punkt under 2023 när Mikolaj Sinicka tar över som ordfö-
rande. Rafael tycker att SRD är ett lite grått utskott och att det
är bra att få in mer konst. Alla håller med om att detta är ett bra
tillägg.

§11 Övrigt Det skulle vara pluggkväll nästa måndag, men den blir inställd
eftersom ingen annan än Ludvig verkade känna till detta och det
är för kort tid att planera.

Herr Talman kommer in i rummet.

Om man gör cafékupongerna svartvita blir de billigare att printa
ut. Filip ska diskutera cafékuponger med cafémästare och skatt-
mästare innan nästa möte.

När är tacket?

Tagga 2023.

Valter Bergstrand hann nästan till mötet.

§12 OFMA Mötesordförande electus Mikolaj Sinicka förklarade mötet avslu-
tat kl 12:51.

Vid protokollet

Signe Johansson
Studierådssekreterare

Justeras

Ludvig Delvret
Studierådsordförande
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